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1.   Obecni członkowie komisji :  
1. Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji 
2. Zofia Bazańska- Radna
3. Marek Rajca- Radny
4. Grażyna Strączek- Radna
5. Janusz Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący Rady 
6. Mirosław Kędzierski- Radny
7. Teresa Kosmala- Radna
8. Krystian Dąbrowski- Radny
9. Ireneusz Gawroński- Radny

2. Nieobecni członkowie komisji: 
1. Dominik Penar- Radny 
2. Sławomir Święch- Przewodniczący Rady 

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli :
1. Jan Gamrat- Radca prawny 
2. Arkadiusz Olechwieruk – Kierownik wydziału Prawno organizacyjnego.

4. Komisję prowadził - Krzysztof Francikowski- Przewodniczący Komisji . 

5. Tematy posiedzenia Komisji :
1. Zaopiniowanie   projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 

(Przemysław Szałański) o zmianę Statutu Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej 
w Czeladzi.  (Uchwala  XXXV/472/2008)- biorąc pod uwagę opinię MZGK i organu 
prawnego. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
(Przemysław Szałański) o zmianę  regulaminu utrzymania czystości i porządku  na 
terenie gminy Czeladź biorąc pod uwagę  opinię  MZGK i organu prawnego.

6. Posiedzenie Komisji

Dot. Zaopiniowanie   projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Przywitanie  zebranych na posiedzeniu komisji. Oddaję głos Panu Radcy Prawnemu.

Jan Gamrat- radca prawny 
Tak  więc  w  sprawie  statutu.  Ja  ten  statut  dogłębnie  przejrzałem  i  doszedłem  do  wniosku,  że 
przydałoby się  go troszkę  zmienić, jest tu gro rzeczy które niekoniecznie muszą być w statucie, część 
przepisów zmieniła się przez te kilka lat, dlatego te zmiany są konieczne. Jest parę błędów, które 
niezależnie od przepisów trzeba poprawić.  § 5  jest zapis iż siedzibą  organu gminy jest budynek 
urzędu miasta- nie może siedzibą być budynek tylko miasto, gmina. § 6 zastanowiłbym się  - można 
by  od razu wpisać  co mamy  jeśli  mamy sztandar, a nie pisać , że rada  uchwala …

Arkadiusz Olechwieruk
Ten § 6 powtarza się w  części w § 21 i 15. 

Jan Gamrat- radca prawny 
Tak, ale tam są kompetencje. Ja bym się zastanowił czy ten § 21 dawać. To jest ustawa i poco 
przepisywać  ustawę do statutu. 

Dyskusja:        
Ireneusz Gawroński 
Jan Gamrat

Jan Gamrat- radca prawny
Nam się tu już trochę zmieniło, punkt 21, 10 a, 15 – one są podobne, ale w ustawie inaczej brzmią.

Arkadiusz Olechwieruk
Taka sama sytuacja jest w § 12, punkt 9, 14,17 już tak nie brzmi. 

Jan Gamrat- radca prawny 
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Tu jestem za wyrzuceniem §12 – zadania własne gminy. Dużo się pozmieniało. 

Dyskusja  dot.  § 12,  §17,  §24 i  sugerowanych  zmian:        
Ireneusz Gawroński 
Arkadiusz Olechwieruk 
Jan Gamrat
Teresa Kosmala

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Powiem  w  Prost  jestem  trochę  zaskoczony  tym  posiedzeniem  komisji.  Byłem  przygotowany  na 
bardziej  merytoryczną  rozmowę.  Byłem  przygotowany  na  to  ,że  Państwo  będziecie  mieli  już  to 
przygotowane na piśmie,  będą konkretne propozycje  za którymi  będziemy dyskutować.  Na chwilę 
obecna jest to takie  gdybanie.  Ja jestem bardzo konkretna osobą  i powiem tak, jeżeli chce Pan 
panie mecenasie teraz rozmawiać na temat proponowanych zmian, a potem za miesiąc się spotkamy i 
będziemy kolejny raz rozmawiać na temat proponowanych zmian,  to w ogóle możemy zaproponować 
by pracować nad tym statutem do końca kadencji i może się to uda a może nie- nie o to chodzi. Ja 
oczekiwałem propozycji zmian na piśmie, byśmy już za nimi głosowali. 

Jan Gamrat- radca prawny 
Ja powiem,  że chciałbym wiedzieć w jakim kierunku iść czy  bardziej w kierunku skreślania, czy 
rozpisywania. 

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Kwestia jest taka, że czekamy na propozycje od pana adekwatne do obecnego  stanu prawnego, i 
będziemy porównywać ten statut,  który  w  chwili  obecnej  obowiązuje  do Pana propozycji  i  wtedy 
będziemy dyskutować. Natomiast na chwilę obecną  takie gdybanie przepraszam, ale nie mamy na to 
czasu. 

Teresa Kosmala
To też nie jest tak, że nie mamy czasu. Ponieważ niebyło tych materiałów na komisje to ja też się nie 
spodziewałam, że dzisiaj przy pierwszym czytaniu będziemy dyskutować  bo trudno dyskutować gdy 
się  nie zapoznało  z treścią.  Zaproponowałabym  by pan  kontynuował i  przedstawił  kierunki  do 
których zmierza. 

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Ja na poprzedniej komisji zadałem konkretne pytanie „czy miesiąc wystarczy?”  nie wystarczy miesiąc 
może pan mecenas nie zdawał sobie sprawy że miesiąc nie wystarczy. Mam propozycję że będę w 
kontakcie  z  panem  mecenasem  i  następny  termin  komisji  ustalimy  razem  gdy  będą  konkretne 
propozycje i będziemy mogli pracować. Z całym szacunkiem ale wydaje mi się że dyskusja w chwili 
obecnej- to nie oto chodzi. Musimy konkretnie pracować i muszą być  owoce naszej pracy. Dziękuję. 
Czy ktoś ma inne zdanie. Niema. 

Dot. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
(Przemysław Szałański) o zmianę Statutu Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej w 
Czeladzi.  (Uchwala  XXXV/472/2008)- biorąc pod uwagę opinię MZGK i organu prawnego. 

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Chciałbym przejść do 2 punktu. Musimy we własnym gronie zadecydować . Mamy  wniosek 
zaproponowany  przez Pana Szałańskiego  i odpowiedź z MZGK. Otwieram dyskusję. 

D y s k u s j a  :      
Mirosław Kędzierski       
Ireneusz Gawroński 
Teresa Kosmala
Przewodniczący Komisji – Krzysztof Francikowski
Janusz Gątkiewicz

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Są dwa stanowiska, albo odrzucamy ten wniosek, albo przekazujemy go dalej do opracowania do 
radcy. 
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D y s k u s j a  :
Ireneusz Gawroński
Teresa Kosmala
Janusz Gątkiewicz

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Powinniśmy się konkretnie wypowiedzieć. Tak jak dyskusja była - generalnie  jesteśmy przeciw. Nie 
chowajmy  głowy w piasek – przegłosujmy że jesteśmy przeciw i sprawa   będzie zamknięta, a nie 
będziemy przerzucać , spotkamy się za miesiąc i wtedy odrzucimy. 

Informuję, iż będę proponował rozszerzenie porządku obrad. Otrzymałem pismo od Pana 
Szałańskiego   dot. zmiany regulaminu przyznawania nagrody miasta Czeladź- podtrzymanie wniosku. 

D y s k u s j a  :      
Grażyna Strączek 
Ireneusz Gawroński

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Ja mam propozycję przegłosujmy wniosek  o odrzucenie tego wniosku. 

Głosowanie  za odrzuceniem wniosku :
za odrzuceniem wniosku – 6
za przyjęciem  wniosku- 1
wstrzymujący się - 1

Dot. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
(Przemysław Szałański) o zmianę  regulaminu utrzymania czystości i porządku  na terenie 
gminy Czeladź biorąc pod uwagę  opinię  MZGK i organu prawnego.

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Przechodzimy do punktu 3. Otwieram dyskusje. 

D y s k u s j a :
Teresa Kosmala
Krzysztof Franicikowski
Ireneusz Gawroński 

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  

Głosowanie za odrzuceniem wniosku:
Za odrzuceniem wniosku – 7
Za przyjęciem wniosku - 0 
Wstrzymujące się – 2

Dod. pisma  z 13.11.2009 od     Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta (Przemysław   
Szałański)

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Proszę o przegłosowanie  przyjęcia pisma Pana Szałańskiego do porządku obrad. 

Głosowanie
Za- 7
Przeciw- 0
Wstrzymujących się 2

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Wniosek przeszedł. Proszę o zapoznanie się z pismem. 
Nie musimy być na każde wezwanie jeśli materiały nie są przygotowane tak jak powinny być. Będą 
przygotowane to zwołam posiedzenie komisji. 

D y s k u s j a
Grażyna Strączek
Ireneusz Gawroński
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Krzysztof Francikowski
Teresa Kosmala

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Ja proponuję- otwieram dyskusje w tej kwestii,  ale moim wnioskiem będzie to by odpisać że komisja 
podtrzymuje swoje zdanie w danej sprawie. Czy koś z państwa ma inne zdanie w tej kwestii. 

Teresa Kosmala
Pan przewodniczący może tak napisać że komisja tak ustaliła, ale to Rada  ma odpowiedzieć na 
wniosek i albo nas poprze albo nie.

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Tak też to sobie wyobrażam. 
Składam wniosek  by nasze stanowisko brzmiało w ten sposób ze podtrzymujemy je. 

Głosowanie:
Za- 7
Przeciw- 0
Wstrzymujących się- 2

Przewodniczący Komisji –   Krzysztof Francikowski  
Czy jeszcze  jakieś pytania jakieś wątpliwości- niema. 
Dziękuje zamykam  posiedzenia komisji 

Przewodniczący Komisji
Regulaminowo  Inwentaryzacyjnej 

i Etyki Radnych

Francikowski Krzysztof

Protokołował:
Inspektor

Katarzyna Gierat
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
P o d j ę t e  n a  p o s i e d z e n i u  K o m i s j i  r o z s t r z y g n i ę c i a  ( o p i n i e  i  w n i o s k i ) :  

1. Wniosek - Odrzucenie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
(Przemysław Szałański) o zmianę Statutu Miejskiego Zarządu Gospodarki Komunalnej 
w Czeladzi.  (Uchwala  XXXV/472/2008)

2. Wniosek  - Odrzucenie wniosku Czeladzkiego  Stowarzyszenia Rozwój Miasta 
(Przemysław Szałański) o zmianę  regulaminu utrzymania czystości i porządku  na 
terenie gminy.

3. Wniosek –  komisja podtrzymuje swoje stanowisko  odnośnie wcześniejszego wniosku 
(z 30.08.2009 L dz. 12526) o zmianę regulaminu nagród miasta Czeladź. (Przepisy prawne 
nie przewidują przyznawania nagród przez radę gminy za działalność kreśloną  w 
propozycjach wnioskodawcy) 

Przewodniczący Komisji
Regulaminowo  Inwentaryzacyjnej 

i Etyki Radnych

Francikowski Krzysztof

W zał.
1. Lista obecności na posiedzeniu komisji. 
2. Nagranie dźwiękowe posiedzenia (37minut)
3. Wydruk Pisma z Czeladzkiego Stowarzyszenia Rozwój Miasta (wpływ do Urzędu 13.11.2009 

Ldz. 16576). 


